Please Circulate 

Call for Papers 

International seminar on internal migration and urbanization and their socioeconomic impacts in developing countries: Challenges and policy responses, Fuzhou, China, 10-12 December 2011. 
Organized by the IUSSP Panel on the Impact of Internal Migration and Urbanization in Developing Countries and Fujian Normal University. 

Deadline for submission of abstracts: 1 July 2011 

The 21st century will see a continuation of the interrelated processes of rapid urban expansion and massive internal migration that are taking place in developing countries. These processes are not a simple repetition of the past experience of developed countries; they have been unfolding in the new context of a blurred distinction between urban and rural areas, multi-directional migration streams, and novel complex forms, and producing diverse demographic, social, and economic consequences. These trends raise many new research issues which deserve careful examination through concerted efforts by demographers and scholars in related fields. 

This seminar will be devoted to an examination of the complex and diverse consequences of internal migration and urbanization in developing countries, exploration of their causes, and deliberation on their theoretical and policy implications. While we invite all submissions relating to the general theme stated above, we particularly welcome case studies from countries or regions in different contextual settings. 

A full announcement for this seminar is available at:http://www.iussp.org/Activities/iimudc/call11.php 

The IUSSP Scientific Panel on the Impact of Internal Migration and Urbanization in Developing Countries invites researchers in the field to submit online by 1 July 2011 a short 200-word abstract AND upload an extended abstract (2 to 4 pages, including tables).To submit and fill out the online submission form, please click here: http://www.iussp.org/login/submissionslogin.php 

Submission should be made by the author who will attend the seminar. 

The working language at the seminar will be English. Abstracts, extended abstracts and final papers should therefore be submitted and presented in English. 

For further information, please contact seminar organizer Yu Zhu (zhu300@pub6.fz.fj.cn). 

  

  

***Prière de ne pas utiliser la fonction "répondre" et de ne pas contacter l'expéditeur de ce mail. Veuillez adresser vos questions et vos candidatures directement aux organisateurs du séminaire mentionnés ci-dessous. ***
Veuillez faire circuler
Appel à communications
Séminaire international sur les migrations internes, l’urbanisation et leurs impacts socioéconomiques dans les pays en développement : défis et réponses politiques. 

Fuzhou, Chine, 10-12 décembre 2011. 
Organisé par le Comité scientifique de l'UIESP surl'impact des migrations internes et de l'urbanisation dans les pays en développement et la Fujian Normal University.
Date limite de soumission des résumés : 1er juillet 2011. 
Le21ème siècleverrase poursuivredesprocessus interdépendantsd'expansion urbainerapide etde migrations internes massivesdans lespaysen développement.Ces processus ne sont nullement une simple répétition de l'expérience passée des pays développés ; ils se déroulent dans un contexte nouveau caractérisé par une distinction « rural-urbain » qui s’estompe, des flux migratoires multi-directionnels, qui prennent des formes nouvelles  et complexes, et dont résultent des conséquences démographiques, sociales, économiques et environnementales diverses.Ces tendances soulèvent de nombreuses questions de recherche qui méritent un examen attentif grâce aux efforts concertés de démographes et de spécialistes des domaines connexes.  

Ce séminaireseraconsacréàl'examendes conséquencesdiverses et complexesdes migrationsinterneset de l'urbanisationdansles paysen développement,l'exploration deleurscauses,ainsi qu’à une réflexion surleursimplications théoriques et politiques.Toutes lessoumissionsrelativesau thème généralindiquéci-dessus seront les bienvenues, cependant nous encourageons particulièrement les contributions portant sur des études de casen provenance de paysou derégions dont les contextes diffèrent. 

Une description complète en anglais de ce séminaire est disponible à l’adresse suivante :
http://www.iussp.org/Activities/iimudc/call11.php 

Le Comité scientifique de l’UIESP sur l'impact des migrations internes et de l'urbanisation dans les pays en développement invite les chercheurs intéressés à soumettre en ligne avant le 1er juillet 2011 un court résumé de 200 mots ET à télécharger un résumé détaillé (2 à 4 pages, tableaux compris). Pour soumettre votre proposition veuillez remplir le formulaire de soumission en ligne: http://www.iussp.org/login/submissionslogin.php 

Les soumissions doivent être effectuées par l’auteur qui compte participer au séminaire. 

La langue de travail du séminaire sera l’anglais. Les résumés et les communications complètes doivent être soumis puis présentés en anglais. 
Pour plus d’information, veuillez contacter l’organisateur du séminaire Yu Zhu (zhu300@pub6.fz.fj.cn). 

